
       

                            Verslag vergadering Sportraad  
 
                                       11/ 12 / 2024 
 
 
Aanwezig: Johan Bienens, Dominique Cnaepkens, Jef Keuppens, Eddy Janssens, Andre Buyens,  
Loes Kersemans, Herman Thoné, Sigrid Van Gompel en  Jef Proost 
 

 
Verontschuldigd: Kathleen Maes, Kathleen Luyten, Marie Loos, Geert Laenen , Rob Wils Tinne 
Thijs, Gitte Wouters en Ward Kennis 
 
 
 
 
1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
2. Goedkeuring / opmerkingen verslag en advies :   
     
Geen opmerkingen. 
 
3. Punten opgenomen uit het vorig verslag:  
 
Vandalisme gebouwen ( ex molenkring ) blijft een probleem – herstellingen zijn er geweest maar 
is een steeds terugkomend fenomeen ( intussen zijn er na de herstelling weer  beschadigingen)  
Johan geeft aan dat de enige oplossing is om steeds bij alle vormen van vandalisme steeds de 
politie hiervan in kennis te brengen.  
Vanuit de gemeente zal Sigrid dit verder opvolgen. Zij is het enige juiste kanaal voor 
communicatie rond infrastructuur.  
 
Ledverlichting Ksk Kasterlee ( veld 1 )  zal voorzien worden in 2025. 
 
Voor het gegeven van 15 jaar jeugdsportnet  ( Jan Cypers  ) op 27/9 in Mol was er  niemand van 
de gemeente aanwezig ( wat spijtig was ). Gelukkig waren er wel enkele verenigingen aanwezig. 
Ook hier was de opkomst minimaal.   
 
Generatie rookvrij : Buiten aan de sporthal mag er gerookt worden ( horeca ) er zullen borden 
geplaatst worden  met algemeen rookverbod aan de sportterreinen . Er zal ook nog een schrijven 
vertrekken naar alle sportclubs rond deze materie. 
 
4.Aanpassing meerjarenplanning 2025. 
 
Omdat 2025 het laatste jaar van de legislatuur is, zijn de wijzigingen echter heel beperkt en 
wordt er geen uitdrukkelijk advies van de adviesraad verwacht. Er zal het eerste jaar enkel het 
dak van de atletiekclub AC-Lichtaart en het dak van ex Molenkring worden aangepakt.  



 
Wel wordt er in 2025 verwacht om een advies te geven over de nieuwe komende 
meerjarenplanning. Vanuit de sportraad zou het meerjarenplan permanent beschikbaar moeten 
gesteld worden aan de leden van de sportraad. Gitte de zaken voor sport filteren indien gewenst 
en kunnen jullie advies formuleren wanneer het meerjarenplan beschikbaar is.   
 
 
 
5. Nieuwe leden sportraad.  
 
Voorstelling nieuwe leden Mv. Loes Kersemans ( baskas ) en Dhr. Herman Thoné. Op vraag van 
de nieuwe vertegenwoordigers meer verduidelijking statuten leden sportraad:   
 
Belangrijk: nieuwe leden moeten hun kandidatuur richten naar het college van burgemeester en 
schepenen, via adviezen@kasterlee.be, verplichte vermelding van naam, geslacht, adres, voor 
welke raad en welke doelgroep. Daarbij een korte motivering van de kandidaatstelling en een 
toelichting van welke specifieke groep (leeftijd, vereniging, socio-economisch) men een 
vertegenwoordiger wil zijn.  
 
Ontslagnemende leden: hun ontslag doorgeven aan de sportdienst of aan adviezen@kasterlee.be 
  
Samenstelling adviesraad: 
Streven naar een vertegenwoordiging van elke deelgemeente:  
Elk geslacht moet decretaal met minstens 1/3 vertegenwoordigd zijn; 
Streven naar een evenwichtige verdeling van buitensporten, gebruikers sporthallen, jeugdsport; 
Minimum 7 leden; 
Minstens een voorzitter en secretaris 

 
Vertegenwoordiging gemeente:  
Burgemeester Ward Kennes neemt sport waar de komende legislatuur; 
Administratie is vertegenwoordig door mezelf, Gitte Wouters of een vervanging bij afwezigheid; 
 
Zowel schepen (burgemeester) als administratie (Gitte) mogen geen standpunt innemen, verslag 
maken, initiatief tot vergadering nemen of agenda uitsturen.  
 
Verslagen mailen naar aan adviezen@kasterlee.be , nadien zijn ze door alle inwoners te 
raadplegen op: https://kasterlee.meetingburger.net/  
 
6. Planning start2coach.  
 
Planning Start 2 coach: vanuit de sportdienst denken wij dat september 2025 de beste periode 
gaat zijn, naar de deelnemersaantallen toe. Opvolging en meer informatie via de sportdienst van 
de gemeente.  
    
5. Planning overleg sportraad 2025. 
 
Voorlopige datums Sportraad :  12/ 02 /2025, 26/ 03 /2025, 11/ 06/2025, 03/ 09/2025 en           
26/ 11 /2025. Aanpassingen en of extra overlegmomenten zijn steeds in overleg mogelijk.  
 
 
 



6. Varia. 
 
Kandidaturen voor de sportlaureatenviering mogen aangemeld worden tot en met 15 januari 
2025 :  https://www.kasterlee.be/product/21/meld-je-nu-aan-voor-de-huldiging-van-de-
sportlaureaten#:~:text=Heb%20jij%20of%20je%20ploeg,in%20het%20ontmoetingscentrum%20
in%20Kasterlee 
Brieven rookverbod dat ingaat vanaf 31 december 2024 worden eind december verwacht, toch al 
vragen? Laat het zeker weten. Kijk ook al eens bij: 
https://www.generatierookvrij.be/veelgestelde-vragen  
 
VIP mail in de kijker 
De digitale nieuwsbrief VIPmail bevat informatie die afkomstig is van het gemeentebestuur en 
bestemd is voor: de erkende Kastelse verenigingen en iedereen die interesse heeft in het Kastelse 
verenigingsleven. De gemeentelijke diensten bundelen info in het Verenigingen Informatie 
Pakket (= VIPmail). Elke tweede werkdag van de maand sturen we de digitale nieuwsbrief naar 
de personen die zich hiervoor inschreven. Ook info en promo die de erkende Kastelse 
verenigingen aan elkaar willen bezorgen, wordt hierin opgenomen. 
Inschrijven VIP mail: https://www.kasterlee.be/product/1756/inschrijven-en-uitschrijven-op-e-
mail-lijsten  
 
Publiciteitspanelen staan in de drie dorpskernen.   
Wil je je activiteit kenbaar maken? Dat kan.  Afspraken gebruik:  

Maximum 3 weken voor de activiteit/event hangen 
Ten laatste 3 werkdagen na de activiteit/event verwijderen 
Latten zelf bekleven/schilderen/… 
Latten van andere activiteiten niet verwijderen 
Enkel activiteiten/evenementen vermelden die in organisatie zijn van je eigen erkende 
Kastelse vereniging of een samenwerkingsverband, toegankelijk zijn voor leden en niet-
leden van je vereniging, plaatsvinden op grondgebied Kasterlee 

Lat afhalen? Dat kan nog, neem contact op Gitte en we spreken een moment af. Teken bij 
ontvangst.  
 
Er is een groot gebrek aan informatie over de verschillende verenigingen op Papier ( verleden : 
Postiljon ). Digitalisering is niet ( altijd ) de oplossing naar communicatie over de verschillende 
sporten.  
Kan de gemeente onderzoeken of er een mogelijkheid bestaat ( vb. een sportgids ). En voorbeeld 
zien we in de stad Turnhout.  
Volgens de vertegenwoordiging van de  gemeente Kasterlee zou dit niet mogen conform 
regelgeving GDPR.  
 
Informatie rond de mogelijke subsidies zou een stap vooruit zijn voor de verschillende 
sportclubs. Vanuit de vertegenwoordiging vanuit de gemeente is dit onderwerp duidelijk 
omschreven dus waarom is het overleg nog nodig. Er is een duidelijk kader hiervoor…  
 
 
Einde vergadering: 22.30 u 
 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 


